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Onbehandeld gehoorverlies

WEER LEVEN IN 
DE BROUWERIJ
Het AudiNed-bestuur is weer op sterkte en heeft 
plannen voor de toekomst. Daarmee wordt de stem 
van de audicien weer goed gehoord aan allerlei 
overlegtafels en dat is positief.

COLUMN

In een sector met goed opgeleide professionals is een sterke 
beroepsvereniging met draagvlak onder de leden van groot 
belang. Een van de belangrijkste taken van de beroepsvereniging 
is meedenken over het vak, de benodigde competenties, nu 
en op termijn. Uitdagingen zijn er te over. We hebben het vaak 
over de dingen die dichtbij ons liggen, denk aan de zin en 
onzin van de vragenlijst van het Hoorprotocol, het al dan niet 
goed werken van het Hoorprotocol of de bekostiging vanuit de 
Zorgverzekeringswet. Als we echter uitzoomen zien we steeds 
meer innovaties, digitalisering, en een groeiende en steeds vaker 
specifiekere zorgvraag waar wij antwoorden op mogen bedenken 
in de leefwereld van onze cliënten. Dat vraagt misschien ook het 
bewandelen van nieuwe paden, nieuwe vormen van samenwerking 
in netwerken, jezelf specialiseren in een bepaalde richting of 
clientgroep of… nog weer anders. Ook dat moet onderwerp van 
gesprek zijn binnen de beroepsvereniging én tussen audiciens, 
de audicienbedrijven, toeleveranciers en andere partijen in de 
zorgketen alsook de patiëntenverenigingen. Als professional wil 
je graag voorop lopen, dus samen van gedachten wisselen over 
nieuwe (wetenschappelijke) inzichten en innovaties, dat maakt het 
vak leuk.

Activiteiten waarin leden elkaar treffen om over het vak te praten en 
ervaringen uit te wisselen mogen er misschien nog wel meer zijn: 
De bijeenkomsten van AuDidakt op 3 en 5 juni waren een prachtig 
voorbeeld van uitwisseling tussen audiciens. Het enthousiasme op 
beide dagen was groot onder de deelnemers. Kennis opdoen én 
elkaar spreken; het is en blijft een krachtige mix.

Niet onbelangrijk is dat AudiNed ook haar stem laat horen in de 
buitenwereld. Zeker als de buitenwereld iets vindt van de rol van 
de audicien, zoals bijvoorbeeld in het rapport van het Zorginstituut 
met aanbevelingen voor het verbeteren van de zorg. De rol van 

de audicien krijgt daarin veel aandacht, zonder daar overigens de 
oplossing voor de betaalbaarheid aan te koppelen, maar dit voor nu 
even terzijde. Een ander relevant onderwerp zijn de verschillende 
werkwijzen die ontstaan voor het direct doorverwijzen naar de kno-
arts. In overleg over gebruik van ZorgDomein, agb-codes, ZorgMail, 
kan AudiNed namens de audiciens een vinger in de pap houden. 

Als organisatie van vrijwilligers is het soms ingewikkeld om die 
ballen in de lucht te houden, maar mooi dat een oproep nu weer een 
nieuw bestuur van 9 personen heeft opgeleverd en ook dit ‘lijfblad’ 
weer doorgaat. De toekomst ziet er weer een stuk beter uit en 
daar zijn we ook als NVAB blij mee. Tijdens bestuurlijk overleg in de 
afgelopen maanden is verkend wat de NVAB zou kunnen bijdragen 
aan een sterk AudiNed. Dat doen we door het vakblad te blijven 
ondersteunen met een financiële bijdrage en elk kwartaal een 
column. Maar ook door van gedachten te wisselen over promotie 
van het lidmaatschap door de werkgevers of mogelijk collectieve 
aansluiting van audiciens via de werkgever. Dat gesprek is nog in 
volle gang, ook als het gaat om andere onderwerpen. Het is mooi 
dat AudiNed weer verder kan en dat we sámen verder kunnen. Want 
de toekomst zullen we samen moeten maken.

Jolet Woordes
 verenigingsmanager NVAB
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Meerdere mogelijkheden voor maatwerk
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Visueel aantrekkelijk
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Gepolijste variant ook verkrijgbaar in 5 stijlvolle kleuren
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